

Title (en)  
Plug connector.

Title (de)  
Steckverbinder.

Title (fr)  
Connecteur à broche.

Publication  
**EP 0685909 A2 19951206 (DE)**

Application  
**EP 95107062 A 19950510**

Priority  
DE 4418961 A 19940531

Abstract (en)  
The male element of the connector is based on a square flange (4) with an externally threaded collar (5) and sealing ring on one side, and pins (2) protruding from the other side for insertion into an opening (7) in the female element (6). Beyond the opening a small printed circuit board (8) with projecting teeth or solder tags (10) is slid into opposite and parallel grooves (9) until an array of plated through holes (20) is correctly positioned opposite the pins. The tags correspond positionally to a row of holes in a cover plate (11) for the female element. <IMAGE>

Abstract (de)  
Bei einem Steckverbinder mit einem Steckerstifte (2) aufweisenden Stecker (1) und einem Einsteckgehäuse (6), welches eine Einstecköffnung (7) und eine im Einsteckgehäuse (6) angeordnete Leiterplatte (8) mit durchkontaktierten Bohrungen (20) aufweist, die die Steckerstifte (2) aufnehmen, ergibt sich eine sehr einfache mit geringem Montageaufwand fertigmache Anordnung bei sicherer und zuverlässiger Ausrichtung der Steckerstifte auf die durchkontaktierten Bohrungen der Leiterplatte dadurch, daß der Stecker (1) und das Einsteckgehäuse (6) jeweils zueinander komplementäre Positionierungselemente (4, 14) aufweisen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**H01R 13/74**; H01R 9/09

IPC 8 full level  
**H01R 13/74** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01R 13/743** (2013.01); **H01R 12/58** (2013.01); **H01R 12/7023** (2013.01); **H01R 13/622** (2013.01)

Cited by  
DE102015121156B4; EP3419120A1; EP1341263A3; CN106537694A; FR2911727A1; DE102015121156A1; US9819130B2; WO2016008472A1; WO2017092736A1; WO2018234288A1

Designated contracting state (EPC)  
BE CH DE DK FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0685909 A2 19951206**; **EP 0685909 A3 19960904**; DE 4418961 A1 19951207

DOCDB simple family (application)  
**EP 95107062 A 19950510**; DE 4418961 A 19940531